

《单词百科:viscoelastic是什么意思?viscoelastic怎么发音?viscoelastic的解释和用法》

英语单词viscoelastic是什么意思?viscoelastic怎么读?viscoelastic怎么发音?简答网为您整理了viscoelastic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



viscoelastic怎么读

viscoelastic的读音:[v sk 'læst k]

viscoelastic的意思

1、adj.黏弹性的;

viscoelastic的双语例句

1、Main materials of printed circuit board (PCB) substrate were macromolecule resins, which were typical viscoelastic materials.

电路板基板材料主要以高分子树脂为主, 是典型的黏弹性材料.

2、Based on the asymptotic homogenization method a global three-dimensional constitutive relation for viscoelastic FRC was formulated.

通过渐近均匀化方法给出了预测FRC整体三维本构关系的解析表达式.

3、The viscoelastic circular plate is taken as the mechanical model of flexible foundation with circular platelike.

以粘弹圆板作板状柔性基础的力学模型.

4、In this paper, the dynamic behaviors and stabilities of viscoelastic pipes conveying fluid are analyzed.

本文研究了粘弹性输流管道的动力特性和动力稳定性问题.

5、The dynamic viscoelastic spectrometer showed that the graft copolymer exhibited two phase morphology.

通过动态力学粘弹谱表征,该接枝共聚物具有稳定的双相体系相态.

6、Under this condition, the field measuring displacement actually reflects the viscoelastic-plastic character.

在这种情况下, 工程开挖后的现场量测位移,实际上反映了围岩的粘弹塑性特性.

7、Asphalt mixture is a kind of viscoelastic material , which mechanical properties are correlated with ambient temperature.

沥青混合料是一种粘弹性材料, 其物理力学性能与温度密切相关.

8、Innovativeink gel is due to its high ink stress is too viscoelastic and became a cheese-like .

油墨胶化是由于其屈服值高,油墨太黏而成了乳酪 状.

9、Shrinkage and creep are the inherent time-dependent characters of concrete which belongs to a viscoelastic material.

混凝土收缩和徐变是粘弹性材料的一种固有时变特性.

10、In this paper, the inverse scattering problem for one dimensional viscoelastic

medium is studied.

本文讨论了一维粘弹性介质中的逆散射问题,给出了两种反演粘弹性介质松弛模量的方法.

11、The viscoelastic behavior and mechanisms in capillary extrusion flow of stock and buffer stock were investigated.

考察了洞口胶和缓冲胶在毛细管挤出流动中的粘弹性行为及机理.

12、Three kinds of new viscoelastic damping materials are applied in railway vehicles to reduce internal noise.

三种新型粘弹性阻尼材料应用于铁路车辆降低车内噪声.

13、The complex modal analysis is developed to investigate bending vibration of a viscoelastic beam.

发展复模态分析研究黏弹性梁的弯曲振动.

14、The governing equation was derived from the viscoelastic constitution relation by using material derivative.

在控制方程的推导中,对黏弹性本构关系采用物质导数.

15、Hotmelts is a viscoelastic resin and thickening and regulators with material modification.

热熔胶是由主黏树脂和增黏剂、调节剂等数种材料共混改性而成.

以上是简答网为您整理的viscoelastic怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/viscoelastic>